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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 5/2021 

Dato: 15. juni 2021 

Tid: 1700  -2100 

Sted: Victoria Hotell, Stavanger 

 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

John Arve Hveding (Styreleder) x    

Siri Ommedal (Nestleder) x    

Torild Lende Fjermestad x    

Laila Nemeth x   Teams 

Staale Grude Haaland x   Teams 

Reidun Skretting x    

Julia Andberg x    

Anette Vigrestad (Vara) x    

Anders Myhra Nordin (Vara)  x    

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nr.  

 
 
Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
 
Kort debrief fra idrettstinget, og IKSU-møte 10. juni. 
 
35/2021 Protokoll fra sist møte 
36/2021 Gjenåpning av Rogalandsidretten 
37/2021 Styreseminar 2021 og idrettskretstinget 2022 
38/2021 Høring forvaltningsordning – i sommer 
39/2021 Forskning 
 
 

Orienteringer 
 
40/2021 Oppdatering idrettsturisme 
41/2021 Nye idrettens hus 
42/2021 Besøk av idrettspresidenten 22. juni 2021 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
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Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile.  
 
 
Innledning 
Kort fra idrettstinget og IKSU-møte 10. juni 
 
 
35/2021 Protokoll fra sist møte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
36/2021 Gjenåpning av Rogalandsidretten 
 
Gjennom våren har vi vært varslet om at det arbeides med en koordinert plan for å markere gjenåpning av  
norsk idrett høsten 2021. 
 
Tirsdag 8. juni fikk vi en bestilling fra NIF om å identifsere aktiviteter i uke 39 og 40. Lørdag 25. september er  
nå foreslått som «kick-off-dato». Administrasjonen er motivert for å engasjere seg i koordering og  
gjennomføring. Vi arbeider med å besvare hvordan RIK kan engasjere seg i gjenåpningen.  
 
RIKS plan for gjenåpning: 
 
Punkt 1: 
Gjenskape «17. mai» den 25. september, i samråd med motiverte idrettsråd og idrettslag i enkeltkommuner  
eller i sonene? Kort «Folketog» til appelplassen med felles plakater, taler og musikk. Gjerne til eksisterende 
arrangement med publikum (f.eks til en fotballkamp). Dette kan inkludere flere deler av hele frivilligheten. 
 
Punkt 2: 
Motiverte særkretser avdekker aktuelle arrangementer og aktiviteter i tidsrommet. Sammen med særkretsene  
bidrar RIK til at NIFs nasjonale kampanje gjennomsyrer de allerede planlagte aktivitetene. 
 
Punkt 3: 
Sammen med relevanter samarbeidspartnere finansiere behov ifm gjenåpningskampanjen. 
 
Vedtak: 
Styret støtter planene, og er positiv til ekstraordinær økonomisk bistand til en gjenåpningssatsing. Styret ber  
administrasjonen utvikle et konkret budsjett, og avklare hvilke andre parter som kan delta i finansiering av  
plan for gjenåpning. 
 
 
37/2021 Styreseminar 2021 og idrettskretstinget 2022 
 
Styreseminar høsten handler om oppstart av forberedelser til neste idrettskretsting. Vi har tidligere valgt  
første helg i høstferien. Det foreslås at vi flytter styreseminaret til en helg i november.  
 
Idrettskretstinget skal iht vår lov arrangeres i april. 1. – 2. april eller 22. – 23. april er aktuelle datoer grunnet  
påsken 2022. Det foreslås at vi allerede nå fastlegger tidspunkt, og får avgårde invitasjon til sentrale  
personer, som f.eks. ny generalsekretær i NIF m.fl. 
 
Vi skulle opprinnelig hatt idrettskretsting i Haugesund april 2020. Det foreslås at vi priser gjennomføring i  
Haugesund, men sammen ligner med et hotell i sør-fylket. 
 
Idrettskretstinget går tradisjonelt over fredag til lørdag. Det bør utpekes en programkomite som får i oppgave  
å utvikle programmet.   
 
Vedtak: 
Styret vedtok å gjennomføre styreseminar 5. – 6. november 202. Videre vedtok  
styret at idrettskretstinget skal gjennomføres 1. – 2. april 2022 
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38/2021 Høring spillemiddelordningen 
 
NIF har startet med administrative møter om neste års spillemiddelsøknad. Det vil i løpet av juni bli oversendt  
et første grovutkast som organisasjonen skal høres på. Det ser dessverre ut til å bli behov for å få meldt  
tilbake på denne før skolestart. Det er behov for en idrettspolitisk behandling av saken. Det kan gjøres på  
flere måter, men det er ønskelig med et engasjement fra styret i denne saken. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok at arbeidsutvalget følger opp høringen i sommer. Styrets medlemmer blir holdt orientert, alt  
etter hvordan høringen blir gjennomført.  
 
 
39/2021 Forskning 
 
Stein Ørn har kontaktet RIK for å løfte fram det han ser som en naturlig oppfølging av erfaringene med  
Koronapandemien. Hovedbudskapet hans er at han mener det er behov for mer kunnskap om Korona med  
tanke på neste pandemi. Videre har han presentert et muliig samarbeid om forskningsprosjektet. , 
NEEDED. 
 
Vedtak: 
Styret støtter forslaget fra Dr. Stein Ørn til idrettsforbundet, og ber ham om å presentere saken for  
idrettspresidenten under besøket 22. juni 2021. 
 
Styret tar saken om samarbeid ift forskningsprosjektet NEEDED til orientering, og oppnevner nestleder Siri 
Ommedal, styremedlem Torild Lende Fjermestad og daglig leder Rune Røksund til å følge opp muligheten for 
å utvikle et samarbeid. 

 
Orienteringer 
 
 
40/2021 Oppdatering idrettsturisme 
 
Selskapet 
Vi avventer utspill fra selskapet. Det ble ikke mulig å gjennomføre et møte i denne uka. Vi forventer utspill om  
møte i august.  
 
Reiselivet 
Administrasjonen har gitt Region Stavanger en oppdatering på status i lys av vedtakene som RIK-styret 
gjorde 19. mai 2021. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering 
 
 
41/2021 Nye idrettens hus 
 
Utredningen skrider framover. Vi avventer utspill fra Ole Rugland ift stadionutbyggingen. Eiendomsmegler 1  
engasjert for å gi oss en verdivurdering av Idretten hus Rogaland. Taksten er satt til 18,5 mill NOK,  
pluss/minus 10 prosent. Dette er opp en halv million kroner fra tilsvarende verdivurdering utført i 2015. 
 
Administrasjonen skal fredag 18. juni møte styret i Stavanger Utvikling, de som representerer muligheten på  
Forum-området. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering. 
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42/2021 Besøk av idrettspresidenten 22. juni 2021 
 
Oppdatert gjennomgang av program og kjøreplan ble gjennomgått. 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tok saken til orientering 
 
 

 
For idrettskretsstyret 
 
Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 


